

愛麗競賽首爾

雙倍積分推廣

ISARALLY SEOUL DOUBLE POINTS PROMOTION

Seoul
ISARALLY

愛麗競賽首爾已經開始了! 我們很興奮宣布「雙倍積分推廣」, 把握機會, 透過額外推廣, 帶領團隊同遊首爾, 一起體驗同時擁有傳統和最新科技風貌的美麗首爾!

We are so excited to announce the Double Points Promotion! Take advantage of this great opportunity to work hard in order to take your team to join our Seoul trip. Let's experience the fascinating blend of ancient traditions and cutting-edge digital technology city together!

雙倍積分推廣 DOUBLE POINTS PROMOTION

推廣時間 PROMOTION PERIOD

2018.12.17 – 2018.12.28 (12天)*
(12 Days)*

推廣期間, 您的愛麗競賽分數將會以雙倍計算。

During the promotion period, your IsaRally BV volume will be calculated in double.

例如:

在12/17當週, 如您新組成的4層推薦團隊(4PET)成員下單1200BV, 您將可賺取2400BV分數。

競賽條件維持不變, 含最少要推薦5名新聯營商, 新組成的4層推薦團隊(4PET)於競賽期間需要達到累計最少5,500BV, 及總達標人數不變。

FOR EXAMPLE

If your new 4 Level Personally Enrolled Team Members (4PET) place 1200BV in the week of Dec 17, you will earn 2400BV volume.

The contest rules remain the same including members must enroll a minimum of 5 new Personally-Enrolled Associates, new 4-Level Personally Enrolled Team members (4PET) needs to meet 5,500 BV qualification, as well as the qualifier cap.

*雙倍分數推廣於美國東岸2018年12月17日凌晨12時開始, 結束時間為美國東岸2018年12月28日晚上11時59分。

The Double Points Promotion period runs from 17 December, 2018 at 12 a.m. EST through 28 December, 2018 at 11:59 p.m. EST.

*如欲瞭解您12月17日至12月28日的雙倍積分分數, 請與業務發展部查詢。

If you want to know your BV volume generated during Dec 17 to Dec 28, please check with Sales Department.

ISAGENIX® 香港

